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Deltagere: Seniorrådet, Morten Pors Ilsøe 

 

Fraværende:   

____________________________________________________________________________  

DAGSORDEN 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Status Senior Nyt Fredericia 

4. Nyt fra Rådets medlemmer 

5. Sager fra Senior- og Handicapudvalget v/Morten 

o 3. budgetopfølgning 2021 

o Borgervejlederens årsberetning 2020/2021 

o Seniorhusets formål og værdier samt vedtægter for Seniorhuset 

o Status på projekt Sygefravær i Plejen 

6. Sager fra Sundhedsudvalget v/Morten 

o 3. budgetopfølgning 2021 

o Evaluering af vejvisningskoncept på Fredericia Sundhedshus 

o Status på udvikling af hjemmeside målrettet praktiserende læger 

o Samarbejde med Boblberg 

o Status på Lægevagten på Fredericia Sundhedshus 

7. Mundtlig orientering om status vedr. aktuelle tilsyn v/Morten 

8. Mundtlig orientering om ulykke ved Øster Elkjær v/Morten 

9. Status venteliste til pleje- og dagcentre 

10. Senere indkomne sager 

11. Eventuelt  
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Referat 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt uden bemærkninger. 

 

3. Status Senior Nyt Fredericia 

Der er skrevet ud til alle bidragsydere, at der er behov for, at vi på sigt skal reducere i antal si-

der, da der ikke er økonomi til at betale for den øgning i antal sider, der er sket (8 sider).  

Der er varslet en stigning i udgifterne til tryk med 5.600 kr. pr. nummer. Der er midler til tryk i 

2022, men fra 2023 er der ikke midler til at kunne rumme den udmeldte prisstigning. Derfor 

skal der arbejdes med øgning af reklameindtægter, og det skal vurderes, om der skal laves en 

indstilling til byrådet om flere penge i forbindelse med budgetforhandlingerne for 2023. 

 

4. Nyt fra Rådets medlemmer 

 Tilsynsudvalget har afholdt et møde, hvor de seneste tilsynsrapporter blev gennemgået og 

drøftet. Tilsynsudvalget gjorde opmærksom på, at to af de seneste tilsynsrapporter mangler 

at blive gjort tilgængelige på hjemmesiden. Morten sørger for, at det sker snarest muligt. 

Tilsynsudvalget har haft en dialog om oplevelsen af informationsniveauet fra fagchefen til 

Seniorrådet omkring tilsyn og øvrige vigtige hændelser på seniorområdet. Informationsni-

veauet sættes på som et punkt til det kommende seniorrådsmøde. 

 Jytte har fået en henvendelse fra bibliotekets brugerråd – Jytte svarer positivt tilbage. 

 Birte har fået en invitation fra SydTrafik til at deltage i et brugerpanel om flextrafik. Alle 

seniorrådets medlemmer er velkomne til at deltage. Tilmelding skal ske på www.sydtra-

fik.dk/brugerpanel  

 

5. Sager fra Senior- og Handicapudvalget v/Morten 

o 3. budgetopfølgning 2021 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

o Borgervejlederens årsberetning 2020/2021 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

http://www.sydtrafik.dk/brugerpanel
http://www.sydtrafik.dk/brugerpanel
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o Seniorhusets formål og værdier samt vedtægter for Seniorhuset 

Orienteringen blev taget til efterretning, og Seniorrådet bakker op om den fremsendte ind-

stilling til Senior- og Handicapudvalget. 

o Status på projekt Sygefravær i Plejen 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

6. Sager fra Sundhedsudvalget v/Morten 

o 3. budgetopfølgning 2021 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

o Evaluering af vejvisningskoncept på Fredericia Sundhedshus 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

o Status på udvikling af hjemmeside målrettet praktiserende læger 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

o Samarbejde med Boblberg 

Seniorrådet er positive overfor ambitionen og intensionen med brug af Boblberg og vil an-

befale, at abonnementet bibeholdes. Alternativt at der findes en anden løsning, der kan løse 

opgaven, da det er vigtige temaer, der søges på, og vigtige fællesskaber, der etableres igen-

nem Boblberg. 

o Status på Lægevagten på Fredericia Sundhedshus 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

7. Mundtlig orientering om status vedr. aktuelle tilsyn v/Morten  

Opfølgende tilsyn på Stævnhøj: 

Senior og Sundhed har modtaget udkast til rapport i høring. Orientering om rapporten blev ta-

get til efterretning af Seniorrådet. Senior og Sundhed er i gang med at nærlæse rapporten og 

udarbejde et høringssvar senest den 7. december. Herefter vil Senior og Sundhed modtage den 

endelige rapport, som vil blive sendt til Senior- og Handicapudvalget og Seniorrådet samt 

blive lagt på kommunens hjemmeside. 

Reaktivt tilsyn i Madsbyhus: 

Senior og Sundhed har modtaget den endelige rapport. Tilsynets samlede vurdering er i kate-

gori 2: Mindre problemer af betydning for den fornødne kvalitet. 

Rapporten er formidlet ud fra de besluttede retningslinjer. Dog kan det konstateres, at rappor-

ten mangler på hjemmesiden. Morten sørger for, at den bliver tilgængelig snarest. 

Seniorrådet havde ikke yderligere bemærkninger til rapporten. 
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8. Mundtlig orientering om ulykke ved Øster Elkjær v/Morten 

Orienteringen blev taget til efterretning.  

 

9. Status venteliste til pleje- og dagcentre 

Orienteringen blev taget til efterretning. 

 

10. Senere indkomne sager 

Intet til referat. 

 

11. Eventuelt  

Intet til referat. 

 


